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2003:88 Interpellation av Ewa Samuelsson (kd) om 

bullernivån i stadens förskolor 
 
 
Rädda miljön i stadens förskolor 
 
Tidigare i år presenterade staden en pilotundersökning om bullernivån på 
förskolan. I undersökningen som gjordes på några få förskolor visar det sig att 
miljön för barnen är alarmerande. Bullernivåerna är oroväckande höga och 
skapar en atmosfär och vardagsmiljö som är påfrestande och 
stressframkallande för både barn och personal samtidigt som riskerna för 
bestående hörselnedsättningar är påtagliga. Vid några av de undersökta 
förskolorna ligger  man till och med nära den gräns där det finns risk för att 
drabbas av permanent sämre hörsel.  
 Inte bara barnen som vistas i denna miljö drabbas hårt av det rådande 
bullret utan även personalen. Det borde vara en självklarhet att det finns 
fastställda gränsvärden för barn och att alla stadens förskolor undersöks. Trots 
att rapporten påvisar problemet med buller så har man inte gått vidare och tittat 
närmare på orsaken till det ökade bullret. Majoriteten har sagt sig se allvarligt 
på rapporten, men har hittills inte gjort något åt situationen vilket är 
illavarslande för de drabbade.  
 En av de första åtgärderna för att minska bullret på förskolorna borde vara 
att högprioritera arbetet med att minska barngrupperna i förskolan vilket 
kristdemokraterna förespråkar och avsätter resurser för i vårt budgetförslag. 
 Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. Är staden beredd att kartlägga miljön på stadens alla förskolor med 
avseende på bullersituationen? 

2. Kommer staden att utreda möjligheten att införa en gräns för att reglera 
bullernivån? 
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3. Vilka åtgärder vill majoriteten i övrigt vidta för att sänka bullernivåerna 
i stadens förskolor? 

 
Stockholm den 20 oktober 2003 
 

Ewa Samuelsson 
 


